
N

Scale
比例 0 5M(米)

5/F - 12/F, 15/F - 23/F and 25/F - 29/F FLOOR PLAN 
五樓至十二樓、十五樓至二十三樓及二十五樓至二十九樓平面圖

Note :
Please refer to the first page of the section “Floor Plans of Residential Properties in the Development” of this 
sales brochure for the notations of the terms and abbreviations for the floor plan of the residential properties.

備註：
以上樓面平面圖中顯示之名詞及簡稱，請參閱本售樓說明書「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」一節首頁之
說明。
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N

Scale
比例 50 M(米)

ROOF FLOOR PLAN 
天台平面圖

Note :

sales brochure for the notations of the terms and abbreviations
For the location of the roof, it was specified as flat roof in the general building plans of the Development 
approved by the Building Authority. In practice, it is a roof and its area is calculated under the roof.

備註：
以上樓面平面圖中顯示之名詞及簡稱，請參閱本售樓說明書「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」一節首頁之
說明。
有關天台的位置在該發展項目經建築事務監督批准的建築圖則上列為平台，實際上其用途為天台，其面積將以
天台計算。
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